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Pitanje postavljeno BHRT-u – „Zašto se danas ne prenosi sjednica? Čija je ideja da se samo 

jedna sjednica u nekoliko godina prenosi? Ko je naredio, odnosno potpisao naređenje ili ga 

usmeno izdao da se prenosi sjednica gdje su smjenjivani kadrovi SDS-a? Zašto današanja ili 

bilo koja druga sjednica nije interesantna za prijenos a bila je ova na kojoj su bile smjene? I 

na kraju da pitam, ko je izlobirao prijenos samo jedne sjednice?“ 
 


